
Protokoll styrelsemöte 2021-01-21

Styrelsemöte 2021-01-21
Närvarande

Ordförande David Mellqvist Ja Reklamchef Kalle Krusell Ja

Stationschef Sanna Larsson Ja Marknadschef Agnes Rocksén Ja

Programchef Clara Dahlgren Ja Musikchef Oliver Tommos
Jernberg

Ja

Ekonomichef Nora Bohlin Nej Teknikchef Mårten
Andersson

Ja

Sekreterare Caj Loqvist Ja Rekryteringschef Erik Lillrank Ja

Närvarande från Ledningsgruppen

Johan Jonsson Ja

Adjungerade

Elvira Oberger Ja Jonathan Smeds Ja

§1 Mötets öppnande
Mötet öppnas kl 17:16.

§2 Val av
a) Ordförande

Mötet väljer David Mellqvist som mötesordförande.
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b) Sekreterare
Mötet väljer Caj Loqvist som mötessekreterare.

c) Justerare tillika tidshållare
Mötet väljer Kalle Krusell som mötets justerare tillika tidshållare.

§3 Adjungeringar
Elvira Oberger och Jonathan Smeds adjungeras till mötet.

§4 Fastställande av dagordning
Dagordningen fastställs med tillägg av §9 Val av redaktör.

§5 Tidigare protokoll
Föregående mötesprotokoll har justerats, skrivits under och arkiverats.

§6 Uppföljning av förra styrelsemötet
Informationsblad angående covid-19 anpassningar har satts upp i radions
lokaler.

§7 Meddelanden
För fullständiga meddelanden, se Bilaga 1.

Tillägg till meddelande från Stationschef Sanna Larsson gällande stölderna från
radions lokaler VT20.

§8     Val av nyhetsansvarig
Elvira Oberger har sökt posten som nyhetsansvarig!

Elvira Oberger studerar Medie- och kommunikationsvetenskap.

Frågor från mötet angående organisation och nya idéer till nyhetsformatet.

Kan mötet besluta att välja Elvira Oberger som nyhetsansvarig?

Beslut: Mötet beslutar att välja Elvira Oberger som nyhetsansvarig.

§9      Val av redaktör
Jonathan Smeds har sökt posten som redaktör

Jonathan Smeds sänder programmet Studentsnillerna på radion.

Frågor från mötet angående tidshantering

Kan mötet besluta att välja Jonathan Smeds som redaktör?
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Beslut: Mötet beslutar att välja Jonathan Smeds som redaktör.

§10 Utbildningen
Hur ska vi göra det praktiska praktiskt och smittsäkert?

VOS diskuterade och kom fram till att det bästa vore att hålla alla moment på
distans, förutom det sista. Det sista skulle då inkorporera trailerverkstad och
examinationstillfälle med förbokade och inplanerade tider. Innan detta tillfälle
används skärmdelning för att visa program och klippning. Inför det praktiska
momentet får deltagarna förbereda examinationsprogrammet. En öppenhet
skall finnas angående hur utbildningen sker annorlunda ut och att stöd för de
som behöver mer hjälp finns på radion.

VOS föreslår att lägga utbildningen det i mitten eller i slutet av februari. Gärna
i samband med att Öppet hus filmen lanseras.

Beslut: Mötet beslutar att hålla utbildningen i mitten eller i slutet av februari,
på distans förutom trailerverkstan och examinationsprogram.

Ansvarsfördelning gällande utbildning och reklamföring? Stationschef väljer
att ta på sig detta ansvar och tar gärna emot hjälp.

Reklamföring av marknadschef genom instagram inlägg, facebook inlägg och
affischer. Sekreterare erbjuder att gå runt med dessa affischer till nationerna.

§11 Arbetsgrupper
Verksamhetsplan, internrevisor, rekrytering, samarbeten och evenemang. Vad
har ni för idéer kring bra arbetsgrupper?

Studio- och teknikchef Mårten Andersson har tidigare erfarenhet av
styrelsearbete genom arbetsgrupper, något som varit positivt.

Är arbetsbeskrivningen uppdaterad? Vissa poster ska enligt denna redan ingå
i en arbetsgrupp.

Programchef Clara Dahlgren föreslår grupper baserat på vilka poster som
skall vara “behjälpliga” varandra enligt arbetsbeskrivningen.

Mårten Andersson föreslår program starts grupp, projektgrupp utifrån
terminsplanering, verksamhetsrevisor grupp och stadgegrupper (utifrån det
som bestämdes på medlemsmötet). Föreslår även ett brainstorming pass
under kickoffen.

Beslut om två nya arbetsgrupper.
Verksamhetsrevisor gruppen: David Mellqvist, Clara Dahlgren och Mårten
Andersson.
Stadgegrupp: Mårten Andersson, Sanna Larsson, David Mellqvist, Erik Lillrank.
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§12   Sändarkonferens
Vad har ni för bra idéer kring att hålla en sändarkonferens?

Programchef Clara Dahlgren behöver enligt stadgar hålla i en
Sändarkonferens. Förra terminen hölls AW 98,9 som var en version av detta,
något som inte kan hållas för tillfället. Syftet med konferensen är att förmedla
viss information samt skapa tillfälle för medlemmar och sändare att mötas.

Stationschef Sanna Larsson föreslår något som tidigare har gjorts, vilket är
att varje program skickar in en film som introducerar dem. Programchef
lägger även till att program kan tipsa om sitt bästa avsnitt.

Stationschef Sanna Larsson påpekar hur detta kan vara ett tillfälle att visa upp
radions alla delar; Styrelse, programråd, nyhetsredaktion osv. Mötet delar
denna åsikt.

Marknadschef Agnes Rocksén erbjuder att klippa ihop alla videos.
Reklamchef Kalle Krusell erbjuder även att avlasta.

Kan mötet besluta att hålla sändarkonferensen med hjälp av en digital
lösning?

Beslut: Mötet beslutar att hålla sändarkonferensen med hjälp av en digital
lösning.

§13   Slack
Kort om slack. Sannas punkt.

Alla styrelsemedlemmar (ej ledningsgrupp) har blivit inbjudna till Slack. Ett
gruppverktyg för att kommunicera. Studentradion i sverige har börjat använda
denna och vill att vi hakar på. Stationschef Sanna Larsson berättar om
fördelarna, särskilt utifrån den enda med en specifik arbetstid, där frågor om
radion är samlade och försvinner inte bland privata meddelanden.

Oberoende om hur styrelsen uppfattar slack vill Studentradion i Sverige
samarbeta med Studentradion 98,9 genom Slack.

§14 Övriga frågor
Kickoff:

Diskussionspass angående arbetsgrupper.

Information om Studiecirklar och nya uppdateringar från Folkuniversitet.

Påminnelse om att svara på inbjudan via mail.

Samarbete:
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En person har kommit fram med ett samarbete med ett boende som behöver
extrapersonal. Radion kan säkerligen erbjuda reklam under sändningstid

§15 Nästa möte
Nästa möte är 4/2 2021 klockan 17:15.

§16 Mötets avslutande
Mötet avslutas 18:33.

_______________________ _______________________ ______________________
Mötesordförande Mötessekreterare Protokolljusterare
David Mellqvist Caj Loqvist Kalle Krusell
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